
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Advies Jongerenraad Rhenen 
m.b.t. 

Visie Sociaal Rhenen 2030 
 



De Visie op Sociaal Rhenen 2030 geeft een goed beeld van de huidige stand van zaken als het gaat 

om het sociaal domein in de gemeente Rhenen. Het geeft een duidelijk overzicht van de knelpunten 

en het geeft richting aan de besluiten die genomen dienen te worden. Op pagina 12 worden 

bijvoorbeeld vijf pijlers genoemd die de visie op sociaal Rhenen vertalen in een strategie. Als 

Jongerenraad zijn wij erg blij met deze pijlers, omdat eigenlijk alle zaken die onder het sociaal 

domein vallen een plekje krijgen onder één van die pijlers. Dit verhoogt voor ons en voor alle lezers 

van het document de leesbaarheid aanzienlijk. 

Er staan dus veel goede zaken in deze visie, echter als Jongerenraad hebben wij moeten vaststellen 

dat wij ons niet in alles kunnen vinden. In de rest van dit document zullen wij per pagina aangeven 

waar volgens ons de verbeterpunten liggen. In het algemeen valt het ons echter op dat in de visie 

veel gesproken wordt over de oudere doelgroep binnen de gemeente Rhenen. Hieruit kan het idee 

ontstaan dat de toekomst ligt bij ouderen. Dit terwijl de jeugd toch echt de toekomst heeft en ook de 

gemeente Rhenen grote baat heeft bij een gezonde, vitale en positieve jeugd. Toch komt deze 

doelgroep nog echt te weinig aan bod in de visie. Onder andere dit punt zullen wij hieronder verder 

uitwerken, door aan te geven waar dit in de huidige visie verbeterd kan worden. 

 

Pagina 5 
 Onder het kopje woningbouwontwikkeling wordt er onder andere gesproken over 

levensloopbestendige woningen voor ouderen. Als Jongerenraad vinden wij het belangrijk 

om aan te geven dat de doelgroep voor die woningen groter is dan alleen ouderen. Zo zijn er 

mensen van alle leeftijdscategorieën die gebruik moeten maken van een rollator, rolstoel of 

krukken, bijvoorbeeld omdat ze een fysieke handicap hebben. Voor hen is een 

levensloopbestendige woning met bijvoorbeeld lage drempels en een inloopdouche ook 

belangrijk. 

 

Pagina 12 
 Onderaan deze pagina gaat het even over eenzaamheid in de gemeente en over het belang 

van gezondheid op alle vlakken. Als Jongerenraad vinden wij dit een heel belangrijk thema. 

Bij eenzaamheid wordt namelijk al snel gedacht aan ouderen. Onder andere door de 

coronacrisis en door mentale burn-outs door de hoge prestatiedruk in onze huidige 

samenleving zien wij als Jongerenraad dat eenzaamheid juist steeds meer een probleem 

wordt van de jongere generatie. 

Omdat dit zo’n belangrijk thema is, vinden wij het belangrijk dat de visie meer richting geeft 

aan de aanpak van dit probleem. Wat willen we met die eenzaamheid en hoe bereiken we 

jongeren die eenzaam zijn? 

 

Pagina 13 
 Op deze pagina viel deze zin ons op: ‘Voor jongeren onderzoeken en creëren we de 

mogelijkheid van een eigen plek voor activiteiten en ontmoeting’. Dit is natuurlijk een 

positieve start, maar in de gemeente Rhenen is wel vaker gebleken dat zo’n positieve start 

niet altijd omgezet wordt in resultaat als het om jongeren gaat. Vandaar dat wij vinden dat 

überhaupt het onderwerp ‘jongeren’ meer aandacht moet krijgen in dit document. Deze zin 



in de visie raakt daarin de kern van een heel belangrijk probleem, namelijk het gebrek aan 

voorzieningen in onze gemeente voor jongeren. Dit probleem speelt natuurlijk al een heel 

lange tijd. Om dit probleem nog eens goed onder de aandacht te brengen van het college en 

om handvaten ten bieden voor oplossingen vinden wij het belangrijk dat hier in de visie iets 

meer over gezegd wordt. Gaat de gemeente bijvoorbeeld focussen op een vaste plek voor de 

talenthouses in de verschillende kernen en aan vaste plekken voor jeugd in de open ruimte 

waar ze niet weggestuurd worden? Op welke plekken in de gemeente Rhenen zouden zulke 

projecten gerealiseerd kunnen worden? Zomaar wat vragen die raken aan dit onderwerp. 

 

Pagina 15 
 Onderaan deze pagina wordt vermeld dat speeltuinen heringericht gaan worden om aan te 

sluiten op de behoeften van de 10+ jeugd. Dit moedigen wij sterk aan, omdat de 

voorzieningen in de gemeente Rhenen voor die doelgroep op dit moment gewoon schrijnend 

zijn. Graag zouden wij in de visie enigszins uitgewerkt zijn hoe we deze herinrichting voor ons 

moeten zien. Wat gaat er gedaan worden? Verder vinden wij het belangrijk om aan te 

stippen dat kinderen met een beperking zeker niet vergeten mogen worden bij het plannen 

maken voor een opknapbeurt van een speeltuin. Misschien is het goed om dat ook in de visie 

duidelijk aan te geven. 

 

Pagina 18 
 In de tweede alinea van deze pagina staat het zinnetje: ‘Het beschikbaarheid blijven van het 

openbaar vervoer is hierin belangrijk.’ Het woordje ‘beschikbaarheid’ moet hierin veranderd 

worden naar ‘beschikbaar’. Dan is de zin weer grammaticaal correct. 

 Wat ons betreft mag het woordje ‘belangrijk’ in deze zin vervangen worden door ‘essentieel’. 

Want vooral voor de jeugd is het openbaar vervoer niet slechts belangrijk, maar echt 

essentieel om zich te kunnen verplaatsen. Vaak beschikken jongeren nog niet over een auto, 

waardoor zij voor vervoer aangewezen zijn op het OV.  

 Omdat het openbaar vervoer zo belangrijk is, zou er wel wat meer over gezegd kunnen 

worden. Zou de gemeente bijvoorbeeld moeten lobbyen voor het terugkeren van de 

nachtbus? En zal de gemeente ooit toestaan dat er bepaalde busstations geschrapt gaan 

worden? 

 

 


	Pagina 5
	Pagina 12
	Pagina 13
	Pagina 15
	Pagina 18

